
Bestyrelsens beretning for 2022 

Aktiviteter 

I 2022 vendte vores årskonference i Kolding tilbage for første gang siden 2019. Med temaet om Vilde 

Problemer talte vi ind i en diskussion, som kom på manges læber i løbet af året. Konferencen blev en succes 

og var også i sig selv med til at sætte dagsordenen for debatten i evalueringsfeltet.  

Vi har også forsøgt os med forskellige andre former for aktiviteter i løbet af året. I marts afholdt vi en 

velbesøgt minikonference om evaluering i fonde. Minikonferencen er et format, som giver mulighed for 

fælles udforskning af et specifikt emne af fælles interesse, og som kan afholdes til en overkommelig pris.   

Vores ønske har været at kunne tilbyde medlemmerne en bredere vifte af aktiviteter i løbet af året, så 

årskonferencen ikke er det eneste egentlige tilbud. Samtidig har vi måttet erkende at planlægningen af 

konferencen tager de fleste af vores bestyrelseskræfter.  

Det er derfor vigtigt, at der er plads til initiativer fra selskabets medlemmer. En kreds af medlemmer har 

oprettet en erfagruppe for etiske principper i evaluering, og inviterer på vores hjemmeside andre 

interesserede til at deltage i arbejdet. I bestyrelsen er vi glade for denne type initiativer, og vi kan stille 

plads på hjemmeside og i nyhedsbrev til rådighed for information om aktiviteter og initiativer.  

Det vil også være relevant, at der i bestyrelsen og blandt medlemmerne fortsat er drøftelser om 

prioriteringer mellem konferencen og andre af selskabets aktiviteter. 

Økonomi 

Vi kom ud af 2022 med et overskud på regnskabet, hvilket bl.a. skyldes en vellykket årskonference. Da 

egenkapitalen nu er højere end nødvendigt på baggrund af, hvad vores revisor tidligere har anbefalet, har 

vi nedsat priserne for årskonferencen i 2023. På den måde ønsker vi at lade overskuddet fra 2022 komme 

medlemmerne til gode i 2023. 

 


